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Hei
 
Vi klarer dessverre ikke å levere til 7. november. Det er veldig travelt, og det ser det egentlig ut til
å være helt fram til jul. Når er neste milepæl i prosjektet? Vi ønsker å gjøre oss ferdig, og det er
gunstig å legge ferdigstilling av dette prosjektet inn i kalenderen så tidlig som mulig. Vår horisont
strekker seg allerede over jul som sagt, er det ok med leveranse i februar?
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ERLEND GJESTEMOEN
Sivilingeniør, seksjon VA

(+47) 55 62 37 64 | erlend.gjestemoen@multiconsult.no
www.multiconsult.no

 
 
 

From: Ina Bakka Sem-Olsen [mailto:ina@opus.no] 
Sent: 1. november 2018 12:34
To: Gjestemoen, Erlend <erlend.gjestemoen@multiconsult.no>
Subject: Vedr. hydrologirapporten for Lonena
 
Hei,
Viser til telefonsamtale
Nå har jeg gått igjennom rapporten. Jeg kan ikke se noe åpenbart som du mangler av oss før
ferdigstilling. Det er jo en rapport på KU nivå, så det er vel ikke meningen at planforslaget skal
vurderes konkret? I såfall gi meg en hurtig tilbakemelding på hva du skulle mangle fra oss før
ferdigstilling.
 
 
Viser til tidligere samtale pr telefon (april?) da politikerne hadde noen spørsmål. Vi ble da enige
om at du skulle supplere rapporten i henhold til avrenning mot Isdalstø, men kan ikke se(eller
huske) at jeg har fått noe på dette, så da plukker jeg opp tråden igjen.
 
Vi jobber mot ferdigstilling nå, og trenger derfor følgelig justering i henhold til politikerne sine
tilbakemeldinger/ønsker:
 

1.      Hydrologi: konsenkvensar for nedslagsfelt

·        Har ingen betydning, men dette skal gjerast klart i rapporten – I henhold til
vår telefonsamtale – politikerne etterlyste om det var avrenning mot andre
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områder, særlig Isdal som kunne få konsekvenser/bli påvirket, men må inn i
rapporten

·        Klimautfordringar er lik for alle alternativa. Dette vil bli kommentert i
rapporten – I henhold til vår telefonsamtale, men må inn i rapporten

 
Jeg må sende inn nytt materiale som møter styringssignalene(tilbakemeldinger og ønsker), før
politikerne sitt styringsgruppemøte 14.11. Det vil si at det må sendes fra meg senest på onsdag
07.11. Klarer du levere før det?
 
 
Det er bare å ringe dersom det er spørsmål til dette.
 
 

Ina B.Sem-Olsen
M.ark/planlegger 
 92049025
www.opus.no
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